



有關俄鋁（股票代號：00486）暫停買入交易通知

根據本行內部指引，茲通知本行將由2018年4月13日起暫停客戶透過本行買入United Company RUSAL Plc 俄鋁(股票代號：00486)之證券交易。客戶如欲沽出有關證券，請致電證券買賣專線8791 0361或親臨分行以便本行提供協助及處理。

如有任何疑問，請致電本行客戶服務熱線8796 8888。

如上述之情況引致任何客戶不便之處，懇請見諒。

澳門商業銀行 謹啟
2018年4月13日

Notification of Suspension for BUY Order of RUSAL Plc (Stock Code: 00486)

Please be informed that any purchase of United Company RUSAL Plc (Stock Code: 00486) will be temporarily suspended via BCM bank with effect from 13 April 2018 according to the Bank's internal guideline. For customers who need to perform sell order placement, please contact our Securities Trading Hotline at 8791 0361 or approach BCM branch directly for assistance.

For any query, please feel free to contact our Customer Service Hotline at 8796 8888.

We apologize for any inconvenience caused.

Banco Comercial de Macau
13 April 2018